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SYLVANIA SLIM MICRODISK 
ValueLED 
 

Ideal for retrofit applications in commercial and 

residential locations 

 

NOTE: Installation accessories are not  

            Included. 

IMPORTANT: This product must be installed in accordance with the applicable installation code by a 

person familiar with the construction and operation of the product and the hazards involved Read all 
instructions before installing the fixture. Retain for future reference.  
 

SAFETY: For your safety, this fixture must be wired in accordance to local electrical codes and ordinances. 
All work should be done by a qualified electrician.  
 

WARNING: Make sure power is OFF from the electrical panel before starting installation or attempting 
any maintenance. Indoor installation only.  

 

Conforms to UL STD.1598   
Certified to CSA STD.C22.2#250.0 

 
 

Please Read All Instructions Before Attempting Installation  

For warranty coverage, please register at www.ledvanceUS.com 

 

Slim Microdisk Instructive 
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 WARNING 



 

 
0000000 

Safety Precautions: 
 

Important: 
Read carefully before installing the fixture. Retain for future reference. 

 
General: 
Upon receipt of the fixture, thoroughly inspect for any freight damage which should be brought to the attention of the delive ry carrier. 

 

 

 
PRE-INSTALLATION: 
 
NOTE: Select the correlated color Temperature (CCT) Before Installation, select your preferred CCT by moving the switch located in the 

dirver to either 2700k , 3000k, 3500k, 4000k or 5000k  

 

1. Turn power OFF from the electrical panel before starting installatio n. 

2.Locate a suitable position to install the fixture and make a hole in  the ceiling in accordance to the cut-hole dimensions ( refer to Hole Cut 

Table in figure 2 for appropriate size). 

3. Run electrical wires from the switch (power supply) through the mounting hole. 

 

 

DRIVER WIRING: 

1. Open the hardwire box swing cover and remove the appropriate knockout(s).  

2. Insert the electrical supply cable through a knockout and secure with a cable connector (sold separately). 

3. Using the quick connector type, connect the green ground wire from the cable to the green wire in the box. Connect the whi te wire from 
the cable to the white wire in the box. Connect black wire from the cable to black wire in the box. (Fig.1) 

4. Place all wiring and connections back into the box and close the cover. 

5. Insert hardwire box through the mounting hole. (Fig.2)  

Hardwire box shall be firmly secured to studs, joists, or similar fixed structural units.  
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FIXTURE INSTALLATION: 
1. Fasten the hardwire box with screws. (Fig 3). If needed, make two holes in the wall, spaced by 1.6 inch, of proper size to accommoda te 

the screws. 

2. Connect the fixture to the hardwire box by inserting and twisting the male/female co nnectors. (Fig.4) 

3. Push the spring-loaded clips on the fixture upwards and insert the fixture base into the mounting hole. Release the clips and fixture will be  

pulled flush to the celling. (Fig.5) 
4. Once assembly is complete, turn on power to confirm the fixture is working properly. 
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− IMPORTANT : ce produit doit être installé en respectant les exigences du code d’installation applicable, 
uniquement par une personne familière avec la construction et l’exploitation du produit et de ses dangers 
inhérents. Veuillez bien lire les directives avant d’installer le luminaire. Garder ce document pour référence 
future.  

−  
− SÉCURITÉ : pour votre sécurité, ce luminaire doit être câblé en respectant les exigences des codes et 

règlements électriques locaux. Tout le travail devrait être effectué par un électricien qualifié.  
−  
− AVERTISSEMENT : s’assurer que l’alimentation est coupée dans le panneau électrique avant de débuter 

l’installation ou d’effectuer l’entretien. Pour une installation à l’intérieur seulement.  
 

 
 

Conforme à la norme 1598 d’UL    
Homologué selon la norme C22.2#250.0 de CSA 
 

 
 AVERTISSEMENT 

 
 ATTENTION 

VEUILLEZ LIRE TOUTES LES DIRECTIVES AVANT DE DÉBUTER L’INSTALLATION 

Pour la couverture de garantie, veuillez vous inscrire à www.ledvanceUS.com 

 

 

SYLVANIA SLIM MICRODISK 
ValueLED 
Parfait pour les modernisations commerciales et 

résidentielles avec des boîtiers  

 

Remarque : Les accessoires d’installation 

                    ne sont pas inclus 

Slim Microdisk 
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Consignes de sécurité : 
 
IMPORTANT : 
Bien lire les directives avant d’installer le luminaire. Garder pour références futures.  
 
Général : 
Lors de la réception du luminaire, bien inspecter pour s’assurer qu’aucun dommage n’est survenu pendant le transport et si c’est le cas, 

aviser le transporteur 

 

PRÉ-INSTALLATION : 
 
NOTE : Sélection de la température de couleur proximale (TCP) : avant d’installer, choisir votre TCP préférée en déplaçant 

l’interrupteur à 2 700K, 3 000K, 3 500K, 4 000K ou 5 000K  

 
 

1. Avant de débuter l’installation couper l’alimentation au panneau électrique.   

2. Trouver une position convenant à l’installation du luminaire et percer un trou selon les dimensions de l’ouverture (se reporter 
au tableau de coupe de l’ouverture dans la figure 2 pour connaître la taille appropriée).  
3. Acheminer les fils électriques de l’interrupteur (alimentation) vers le trou de montage. 
 
CÂBLAGE DU PILOTE : 
1. Ouvrir le couvercle à bascule et retirer les entrées défonçables appropriées.  
2. Insérer le câble d’alimentation électrique dans une entrée défonçable et rattacher avec un capuchon de connexion (vendu 
séparément). 
3. À l’aide d’un connecteur de type à branchement rapide, raccorder le f il de mise à la terre vert du câble au f il vert dans la 
boîte. Raccorder le f il blanc du câble au f il blanc de la boîte. Raccorder le fil noir du câble au fil noir de la boîte. (Fig.1) 
4. Rentrer tous les fils et les connexions dans la boîte et refermer le couvercle. 
5. Insérer la boîte de raccordement fixe dans le trou de montage. (Fig.2)  
La boîte de raccordement fixe doit être fermement rattachée sur des montants, solives ou autres unités structurales fixes. 
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INSTALLATION DU LUMINAIRE : 
 
1. À l’aide de vis, rattacher la boîte de raccordement fixe. (Fig 3). Si requis, percer deux trous dans le mur, avec un 

espacement de 1,6 pouce, d’une taille adéquate à celle des vis. 
2. Rattacher le luminaire sur la boîte de raccordement fixe en insérant et en tournant les connecteurs mâle/femelle. (Fig.4) 
3. Pousser les agrafes à ressort vers le haut du luminaire et insérer la base du luminaire dans le trou de montage. Libérer les 
agrafes et le luminaire sera tiré vers le haut pour affleurer le plafond. (Fig.5) 
4. Une fois l’assemblage complété, rétablir l’alimentation pour s’assurer que le luminaire fonctionne adéquatement. 

 

 
1.6’’ = 1,6 po 
 


